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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:764 Microcatering

Sveriges restaurangbransch sliter hårt under coronapandemin. Både i Dalarna 
och nationellt sysselsätter branschen många. För ungdomar och unga vuxna är 
restaurangbranschen ofta den första kontakten med arbetsmarknaden. Nu gäller 
det att vara nytänkande för att kunna behålla både personal och företag 
framgent, vilket flera kommuner har visat prov på. 

Kommuner som bland annat Växjö, Nacka och Malmö har tagit beslut om 
mikrocatering i kommunerna. Det möjliggör för kunder som beställer mat att 
också kunna beställa alkoholhaltiga drycker i slutet sällskap. 

Enligt en artikel i SvD från den 24 november 2020 vill regeringen öppna för en 
lagändring som skulle ge länsstyrelserna mer makt att säga nej till kommuner 
som vill ha mer generösa regler för krogar som levererar hem alkohol i 
samband med matleveranser. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Kommer ministern att möjliggöra för kommunerna att ge restaurangerna 
tillstånd för microcatering som en möjlighet för branschens överlevnad?

………………………………………

Malin Höglund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-30
Besvaras senast
2020-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


